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Verslag FACT-jeugd Platform van 12 december 2014 te Utrecht  
 
Deze bijeenkomst heeft ivm voorspelde storm niet 
plaatsgevonden. De agendapunten zijn per mail besproken. 
 
Van  : Karin Bonouvrie 
Reacties  
ontvangen van:  

: Gast: Margret Overdijk (bestuurder CCAF), Nellieke de Koning, Leontien 
  Los, Arien Storm, Jan van Schilt (voorzitter), Mimount Saou, Kees 
  Bastiaanse, Alfred Volkers, Ilone Kleijberg, Marco Bottelier, Jan van 
  Haandel (GGZ Oostbrabant), Paulien Kolkman (Mondriaan) en Sita 
  Reinsma (VNN) 

Geen reacties 
ontvangen van: Mieke Verschure, Lizelotte Vos (GGZ Friesland – Kinnik) en 

  Anna van Lübeck (Pro Persona)  
 
1. Opening en mededelingen 
Annabet Jongkind van Mediant sluit per 2015 ook aan bij het Platform.  
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Ilone Kleijberg meldt dat haar functie bij De Jutters ophoudt te bestaan en momenteel 
niet kan zeggen of zij aangesloten blijft bij het platform. Zodra hier meer zekerheid over 
is, bericht zij ons hierover.  
 
2. CCAF bespreekpunten 
2a. Training Jeugdaudits – CCAF wil in het najaar van 2014 het Platform erbij betrekken 
Margret Overdijk meldt: op 29 oktober 2014 is de eerste training Jeugd FACTs geweest. 
Annemieke Hendriksen heeft deze training samen met Margret voorbereid en gegeven. 
Er waren zes mensen bij deze training aanwezig. Er is goed geoefend met de schaal en 
het model. In 2015 zal er weer een speciale training Jeugd FACTs zijn. Voorlopig staat 
deze training gepland op 7 oktober maar de training kan ook eerder plaatsvinden, 
bijvoorbeeld in de zomer. 
2b. FACT Onderzoek – mbt samenwerking rondom onderzoek 
Margret Overdijk: dit is besproken naar aanleiding van het voorstel dat Hans Kroon 
vanuit het Platform heeft ontvangen. Het bestuur van het CCAF stelt het volgende voor: 
Het Platform Jeugd Flexibele ACT wil onderzoek gaan doen naar modeltrouw en 
outcome van de jeugdschaal. De vraag aan het CCAF is om een financiële bijdrage te 
leveren aan dit onderzoek door het uitvoeren van audits. Het bestuur wil dit onderzoek 
graag steunen, maar dan met 20 teams, dit leidt dan tot 40 audits. Wij leveren de eerste 
auditor, kosten hiervoor zijn € 30.000,-. De bijdrage van het CCAF is dus € 30.000,- in de 
vorm van het leveren van eerste auditoren. Je neemt dan dus geen audit af bij het 
CCAF, maar een audit in het kader van het onderzoek. Het leidt dus ook niet tot een 
certificaat. Dit is destijds ook zo gedaan bij de forensische schaal.  
Het platform FACT Jeugd zal dan zelf de procedure verder afhandelen. Hans gaat nog 
wel kijken naar voldoende variatie bij de teams, daarvoor benadert hij Gonne-Marieke 
(bureau CCAF). We willen graag een overeenkomst hiervoor maken, zoals we dat ook bij 
andere proefaudits/schalen doen. Men is op zoek naar een controlegroep voor dit 
onderzoek. Het bestuur raadt ook aan om met een controlegroep te werken. 
2c. Vragen aan en van CCAF 
Margret Overdijk heeft zelf nog een vraag over de lobby naar gemeentes, doen jullie 
daar al wat aan? Margret zou het wel prettig vinden om een keer te brainstormen. 
Volgens Margret is de VVG een goede ingang voor het starten van deze lobby, maar 
Margret wil graag horen hoe het platform daar tegenaan kijkt. Graag ieder svp 
afzonderlijk jullie reacties mailen aan Karin Bonouvrie. 
 
Nellieke de Koning vraagt zich af wat CCAF kan bieden in het FACT Onderzoek en hoe 
dat dan gaat lopen in de samenwerking met de onderzoekers. Margret reageert op 
Nelieke haar vraag door te melden dat het Margret zoveel mogelijk heeft proberen te 
melden bij 2b. Mochten er nog onduidelijkheden of vragen zijn dan kan er telefonisch 
contact worden gezocht. 
Arien Storm is erg benieuwd in hoeverre ze het op korte termijn lukt ons te betrekken bij 
het intrainen van de facts-jeugd. Margret meldt dat wat betreft de training het zo is dat 
Annemieke Hendriksen betrokken is en die heeft de schaal ontwikkeld. Naar Margrets 
idee is daarmee het Platform FACT Jeugd betrokken geweest bij de training FACT 
Jeugd. Als er meer betrokkenheid gewenst is dan is dit mogelijk maar dan heeft Margret 
een naam nodig zodat die persoon bij de volgende training met die persoon e.e.a. kan 
voorbereiden. Men moet zich wel realiseren dat Annemieke en Margret al een goede 
training in elkaar hebben gezet. 
 
Margret Overdijk is helaas verhinderd om bij de volgende Platformbijeenkomst dd 6 
maart as. aanwezig te zijn om over bovengenoemde bespreekpunten verder te praten. 
Het verzoek is dan ook dat voorzitter, Arien en Nellieke namens het Platform met 
Margret om de tafel gaan. Karin organiseert de bespreking en zal een kort verslagje 
hiervan maken.  
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3. Naar aanleiding van verslag 5 september 2014  
Tekstueel  
Na de correcte opmerking van Nellieke de Koning dat de zin ‘FACT duurder dan DBC is’ 
wat niet correct is ivm dat FACT ook een DBC is is het verslag goedgekeurd. 
Naar aanleiding van 
Paulien Kolkman wil graag meer achtergrondinformatie over het onderwerp 
‘Coachingsgroepje’. (Naschrift: Arien/Alfred pakken dit per mail op). Verder meldt Paulien 
dat Team FACT Jeugd in Heerlen is gecertificeerd, dat team FACT Jeugd Maastricht in 
oprichting is met als doelstelling om op niet al te lange termijn te starten met 
patiëntenzorg. E.e.a. wordt aangevuld in het provincieoverzicht. 
Actielijst 
Jan van Schilt heeft niets vernomen op de acties 2 (Arien) en 9 (Kees). Kees heeft hierop 
de brief via Karin Bonouvrie aan Jan van Schilt laten sturen. Actiepunt 2 blijft open staan. 
Arien Storm is hierop geattendeerd. Naschrift: Arien pakt het op. 
 
4. Voorstelrondje 
Paulien Kolkman van Mondriaan zou voor het eerst aanwezig zijn. Wij zullen haar op 6 
maart as. nu ontmoeten.  
Mimount Saou vertelt mbt Breda/Tilburg dat de cliënt (ouders) uit alle organisaties mag 
kiezen en de gekozen organisatie wordt betaald door de gemeente. Gemeentes maken 
geen afspraken met organisaties, er zijn geen contracten.  
 
5. Diverse korte bespreekpunten 
a. Stand van zaken F-ACT Onderzoek (zie bijlage) 
Er is geen controle cohort meer. Het is inclusief alle jongeren of alleen > 12 jaar ivm 
verschillende vragenlijsten. Modelbeschrijving FACT Jeugd is wel voor de gehele 
doelgroep. Zijn bezig met de samenwerkingsovereenkomsten, wanneer handtekening in 
bezit is dan promovendus werven. De onderzoekersbijeenkomst zal nu in januari/februari 
2015 plaatsvinden en er wordt gestopt met de controlegroep. Mieke Verschure en Kees 
Bastiaanse zijn het hier niet mee eens – dit is niet het volledig gewenste onderzoek – de 
controlegroepen zijn belangrijk. De klankbordgroep moet het uitgelegd krijgen. 
Afgesproken wordt dat er een afspraak komt tussen de klankbordgroep met de 
onderzoeksgroep. 
 
Het CCAF wil mbt het onderzoek meebetalen aan de kosten hiervan. Het CCAF heeft 
ook belang met het valideren van de vragenlijst. Teams zijn nog niet gecertificeerd, op 
het einde van het onderzoek wordt de meting herhaald, dit is het Platform toegezegd. 
Het gesprek met Margret Overdijk van het CCAF dd 20 juni jl. ging over het verkrijgen 
van korting op de auditkosten/certificeringskosten omdat het Platform zelf al zoveel werk 
gedaan heeft. Dat kan helaas niet geregeld worden. Wel het meebetalen van de kosten 
mbt het onderzoek. 
Het CCAF wil eigenaar worden van de vragenlijst. Nynke Frieswijk zal contact opnemen 
met Margret. 
b. Overzicht per provincie per 12/6/14 (zie bijlage) 
Dit overzicht wordt elk kwartaal volgens aanvullingen/wijzigingen aangepast. Een ieder  
wordt verzocht deze aan Karin Bonouvrie door te blijven geven. 
c. Infographic 
Karin Bonouvrie inventariseert van alle Platform FACT Jeugd-organisaties de 
mailadressen van de communicatie-afdelingen zodat Mascha van Someren van GGZ 
NHN de bewerkbare versie van de Infographic inclusief uitleg rechtstreeks aan hen kan 
mailen.  
d. Evaluatie bloggen 
Per 2 maanden zal een Platform FACT Jeugd organisatie een blog aanleveren. Accare 
heeft reeds aangeleverd en heeft nog een blog-stuk van Sabien Horevoets. Dit wordt 
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gevolgd door Idris. Blog-verhaal over praktijkervaring FACT Jeugd van Erik van Dongen 
heeft vertraging ivm ziekte. 
e. Coachingsgroepje voor ervaren teams 
De bijlage betrof de inventarisatie van scholing door Arien Storm en Alfred Volkers 
opgesteld – het doel is om te brainstormen hierover – iets wat lastig gaat per mail. De 
titel ‘voor ervaren teams’ is wat misleidend, het gaat over uitwisselen in welke vorm er al 
scholing bestaat meldt Arien Storm.  
Nellieke de Koning meldt dat het een bont palet is, afgevraagd kan worden of het zinvol 
is om bijv. de basiscursus met elkaar vast te leggen, wat moet daar zeker in, daarnaast 
kan natuurlijk iedereen zijn aandachtsgebieden hebben en is het ook mooi vast te leggen 
op welke extra gebieden men scholing kan geven en wie die scholing dan eventueel kan 
aanbieden. Met elkaar zou dan een basispakket gemaakt kunnen worden en een 
‘aanvullend pakket’ of suggesties daarvoor. 
Ilone Kleijberg meldt dat De Jutters geen input kunnen leveren als het gaat om scholing 
op inhoud, als het gaat om verandertrajecten inzetten bij een organisatie kan De Jutters 
wel inbreng leveren.  
 
6. Transitie en transformatie Jeugdhulp  
Het is bijna onmogelijk om het onderwerp per mail te bespreken meldt Marco Bottelier. 
Het onderwerp wordt dan ook als vast agendapunt in 2015 wederom op de agenda 
gezet. Nellieke de Koning meldt namens GGZ NHN dat uitbreiding FACT Jeugd (GGZ 
NHN wil graag een 2e team in West Friesland) in de innovatie-aanvraag bij de inkoop zit 
en dat nog helder moet worden bij gemeenten hoeveel daarvan wordt ingekocht.  
 
7. Rondvraag 
Nellieke de Koning meldt dat er vanuit het bestuur van F-ACT Nederland weer gezocht 
wordt naar een vertegenwoordiger vanuit het platform FACT Jeugd, er werd gevraagd of 
Nellieke hier belangstelling voor heeft. Zij heeft hier inderdaad belangstelling voor maar 
wil het ook aan het Platform voorleggen of er andere gegadigden zijn. Zijn hier 
gegadigden voor? Zo ja, graag een mailbericht aan Jan van Schilt met cc aan Karin 
Bonouvrie.  
 
 
8. Volgende vergadering en afsluiting 
De volgende vergadering vindt plaats op vrijdag 6 maart om 14.00 uur in het 
Trimbosinstituut.  
 
 
 Acties 

 
 Wie 

1. Zelfredzaamheidmatrix. Thema gebruiken voor 
toekomstige thema-/teamleidersbijeenkomst 
door organisatie die ervaring hiermee heeft. 

2015 Alfred, Karin  

2. Peter Dijkshoorn vraagt het na bij VNG mbt de 
transitie vormgeven vanuit FACT Jeugd (+om 
gesprek met VNG aan te gaan) 

Peter D. heeft 
14/1 uitgebreide 
reactie gemaild. 

Arien  

3. Verdienmodel + concrete bedragen opzetten. 
Nellieke en Arien hebben uitgebreide mail 
opgezet - hebben nog inhoudelijke respons 
nodig van Daan/Frits. 

 Daan 

4. Vast agendapunt: overzicht F-ACT Jeugd teams 
per provincie 

6/3 agenderen Karin 

5. Vast agendapunt: stand van zaken transitie 6/3 agenderen Karin 
6. Stand van zaken scholing. Team van Accare – 

bestaande uit div organisaties -start in juli. Alfred 
Coachingsgroepje
s opstellen voor 

Alfred/Arien 
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kijkt mee.  
 
Ervaren teams willen ook scholing, maar geen 
basisscholing. Alfred en Arien willen dit ook 
graag, gaan inventariseren  wat er aan 
opleidingswensen er zijn. Bijv. 
coachingsgroepjes opstellen. Of een 
teamleidersbijeenkomst combineren met iets 
voor psychiaters. 
Karin agendeert 12/12. Er waren voor 5/9 
vergadering 4 reacties binnen, Arien verzoekt 
alle aanwezigen om de mail van Alfred te 
beantwoorden zodat zij op 12/12 compleet zijn. 

ervaren teams. 
 
 
 
Een 
teamleidersbijeen
komst faciliteren 
voor leermoment 
voor psychiaters. 

 
 
 
 
 
Karin 6/3 
agenderen 
 

7 Bloggen:  
Deze zomer schrijft Accare/Arien 2e  blog, 
daarna Harry Kat/Idris en ook Erik van 
Dongen/Lucertis kan een leuke praktijkervaring 
+ daarin FACT Jeugd vermelden aan Jeroen 
Buchli sturen. 

Erik is momenteel 
ziek – hierdoor 
vertraging meldt 
Leontien Los. 

Accare, Idris 
en Lucertis + 
anderen 

8 Bespreken ccaf/platform f-act jeugd adhv punt 7. 6 maart 2015 ivm 
‘evaluatie juni 
2015’ 

Karin 

9 Brief aan Achmea door Kees aan Jan sturen die 
Jan gereed maakt voor een brief aan 
Zorgverzekeraar Nederland en aan bondgenoot 
VNG. 

Is doorgestuurd 
aan Jan in 
december. 
Jan/Karin pakken 
dit op. Brief wordt 
voorlopig alleen 
aan VNG 
gestuurd. 

Kees/Jan 

10 Afspraak klankbordgroep – onderzoeksgroep 
imv stopzetten controlegroep in het onderzoek 

27 november ‘14 Nynke, Daan 

11 CCAF wil eigenaar worden van vragenlijst FACT 
Onderzoek. Contact opnemen met Margret 
Overdijk 

 Nynke 

12 Bespreking met Margret Overdijk van CCAF Jan/feb ‘15 Nellieke, 
Arien, Jan (en 
Karin) 

13 Reageren naar Jan (cc Karin) om Platform 
FACT Jeugd te vertegenwoordigen in het 
bestuur van FACT Nederland. Nellieke is 
geinteresseerd, maar misschien wil iemand 
anders ook? 

 allen 

 
 
 

 


